
 

 

Zpráva o hospodaření Klubu 
  
 
V roce 2024 bylo hlavním cílem udržet stabilizované finance a procesy v Klubu, kdy po předchozím 
pozitivním roce byly očekávané vyšší náklady spojené s reprezentačními výjezdy i organizací klubových 
akcí. 
 

1. Klubové akce 
Klub v roce 2024 uspořádal 10 klubových akcí – jmenovitě, 3x kvalifikační závod pro AWC, EO, MČR 
kvalifikační závod pro WAO, 2x kvalifikační závod pro JOAWC + SOAWC, Mistrovství České republiky 
dospělých a Mistrovství České republiky Juniorů, Mistrovství České republiky Paraagility, soustředění 
juniorské reprezentace, zkoušky rozhodčích. Pro jednotlivé akce byli dle připravených definovaných 
podmínek výběrového řízení nalezeni organizátoři, kdy byl kladen důraz na dodržení nákladové stránky 
jednotlivých akcí a jejich přesné vyúčtování. V nabídkách jednotlivých organizátorů byl viděn trend 
nabízení pouze celkové částky za akci, kde je následně velice těžké pro klub definovat případné 
vícenáklady. Do příštího roku bych se ráda zaměřila na úpravu podmínek ve výběrovém řízení pro větší 
jasnost v nákladech na organizaci akce. Jednotlivým organizátorům bych za sebe touto cestou chtěla 
ještě jednou poděkovat, přes množství různých situací proběhly všechny spolupráce velice dobře a 
věřím, že se povedlo připravit skvělé klubové akce pro naši členskou základnu.  
 
Klub také zajistil výjezd reprezentací na EO, AWC, WAO, SOAWC a JOAWC. Tyto výjezdy jsou 
z finančního hlediska pro klub vždy hlavně zátěží v nákladech. Všechny výjezdy byly přesně vyúčtovány 
s jednotlivými reprezentanty a realizačním týmem a v současné chvíli chybí pouze jedna platba vůči 
reprezentantovi, která od klubu nebyla vyrovnána vzhledem k nekomunikaci ze strany reprezentanta.  
 
Pokud bych tyto klubové aktivity měla zhodnotit (příloha přehled porovnání hospodaření Klubu  
(k 1. 11. 2024), velice kladně hodnotím, že majorita klubových akcí skončila lépe než byl v rozpočtu 
Klubu očekáváno a nevytvořila velkou ztrátu. V porovnání s minulým rokem se podařilo udržet 
ztrátovost juniorských kvalifikačních závodů na velice rozumné úrovni, kvalifikace dospělých 
(rozdělené velikosti) byla v značném zisku, kdy druhé kolo v Roudnici nad Labem bylo bohužel ve vyšší 
ztrátě. Věřím, že se jedná i o značnou příležitost pro schopné organizátory objevovat nové prostory pro 
pořádání akcí a přijít tím s lepší nabídkovou cenou pro Klub.  Kvalifikace pro WAO potvrdily pozitivní 
finanční výsledek i v roce letošním. 
 
V roce 2024 proběhly závěrečné zkoušky rozhodčích.  
 

2. Hospodaření a majetek 
V roce 2024 proběhla fyzická inventura majetku Klubu, kdy v návaznosti na zjištěné auditu byly 
uplatněny doporučení k jasnější evidenci majetku. Hlavně z časových důvodů nedošlo k odprodeji 
nepoužívaného majetku klubu, což osobně hodnotím velice negativně. 
 
V návaznosti na zhodnocování majetku Klubu došlo několikrát k rozhodnutí využít možnosti 
dvouměsíčního termínovaného vkladu u bankovní instituce Klubu. Byl znovu připraven plán cashflow 
pro uložení maximální možné částky k obdržení nejvyššího zhodnocení, ale zároveň dodržení závazků 
vůči partnerům a povinnostem Klubu.  
 
I v tomto roce zajistil Klub prodej fanouškovské kolekce, což přineslo pozitivní příjem k hospodaření 
Klubu. Tímto chci velice poděkovat Aleně Hudcové. 
 



 

 

Bohužel v několika ohledech došlo v letošním roce k navýšení nákladů. Značná finanční částka byla 
vynaložena na právní zastoupení Klubu pro řešení soudního sporu. Zároveň lokace EO a AWC bylo letos 
velice drahé, prodloužení AWC bylo také citelné v nákladech. Klub vyslal nově reprezentaci SOAWC, 
což je v financích klubu plnohodnotný reprezentační výjezd. 
 

3. Audit 
V návaznosti na rozhodnutí členské schůze v roce 2022 zajistil Výkonný Výbor provedení auditu 
hospodaření Klubu pro rok 2023. Na základě veřejné výzvy byla uzavřena smlouva s auditorem panem 
Petrem Duchkem. Ke dni 1.11.2024 bohužel nemáme výstupní zprávu z provedeného auditu, vzhledem 
k detailní kontrole správnosti daňového přiznání roku 2023. Výstupem auditu bude znovu zveřejněn 
na webu KAČR, včetně případného vyjádření zodpovědné účetní v roce 2023. V návaznosti na výstup 
z auditu z předchozího roku byla zpracována procesní dokumentace k vedení účetnictví, které byly též 
předloženy letošnímu auditu k posouzení správnosti.  V tomto ohledu nakonec nebylo nutné využití 
odborných firem pro přípravu nezbytné dokumentace a ráda bych touto cestou poděkovala člence 
klubu Marii Wertheimové za proaktivitu a radu v přípravě dokumentace. 
 
V průběhu roku obdržel Výkonný Výbor dotazy a komentáře od Kontrolní a revizní komise k dokladům 
a účetnictví roku 2023. Všechny komentáře byly zodpovězeny a věřím, že vysvětleny, vzhledem 
k ukončení komunikace ze strany KRK. Výbor též každý měsíc sdílel výpis z bankovních účtů s KRK.  
 

4. Závěrem v číslech k 1.11.2024 
 

Vystavených VP přes 877 ks              příjem Klubu 189 000 CZK 
Sponzoring BRIT                                  oděvy reprezentace 300 000 CZK 
Sponzoring BRIT                                  věcné ceny pro Klubové akce 520 000 CZK 
Členské příspěvky                               1 062 000 CZK 
Stav účtu k 1. 1.2024                          1 314 188 CZK 
Stav účtu k 1. 11.2024                       1 498 453 CZK 
 
 

Lucie Šebková 
Finance Klubu 



 

 

 


